
 

Ředitel 

Základní školy a mateřské školy Proseč 

Vás zve  

do učebny fyziky na 

O VZDĚLÁVÁNÍ NA ZÁKLADNÍ ŠKOLE V PROSEČI 

 

Jaký je OBSAH učiva SOUČASNÉ školy? 

Jak by se měl OBSAH VZDĚLÁVÁNÍ ZMĚNIT? 
Má být škola stále pouze přenašečem informací? 

Nebo má učit s informacemi více kriticky pracovat? A jak na to? 

Co je a co už není ZÁKLADNÍ UČIVO? 

Co učit, když se zredukují „osnovy“ na polovinu? 

 

Přijďte diskutovat o vzdělávání. 

Zapojte se do vytváření koncepce vzdělávání na naší základní škole. 

Podílejte se na vytvoření našeho nového smysluplného  

ŠKOLNÍHO VZDĚLÁVACÍHO PROGRAMU.  

 

 

  
 

 

 

 

 

 


